

Publication of an ad hoc announcement of Pelikan Holding AG

ISIN: CH0006328758 / Valorensymbol: PEL

Schindellegi, 1. Dezember 2014

Dekotierung der an der SIX Swiss Exchange kotierten 1'001'000 Inhaberaktien mit Nennwert von je CHF 65 der PELIKAN HOLDING AG

Das Regulatory Board der SIX Swiss Exchange AG hat mit Entscheid vom 28. November 2014 das Gesuch der PELIKAN HOLDING AG zur Dekotierung der 1'001'000 Inhaberaktien mit Nennwert von je CHF 65 gutgeheissen.

Die Titel werden per 2. März 2015 dekotiert; der letzte Handelstag ist damit der 27. Februar 2015.

Für den Verwaltungsrat,

Delisting of the 1,001,000 bearer shares listed at SIX Swiss Exchange with a par value of CHF 65 each

The Regulatory Board of the SIX Swiss Exchange AG has with decision of 28 November 2014 approved the request of Pelikan Holding AG to delist the 1,001,000 bearer shares with a par value of CHF 65 each.

The shares will be delisted per 2 March 2015; accordingly, the last trading day is 27 February 2015.

On behalf of the board of directors,

Frauke Wandrey
Member of the Board of Directors / Mitglied des Verwaltungsrats
Chaltenbodenstrasse 8
8834 Schindellegi

c/o Pelikan GmbH
Werftstrasse 9
30163 Hannover

Telefon +49 (0) 5116969 - 970
Telefax +49 (0) 5116969 - 381
E-Mail: frauke.wandrey@pelikan.com